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1. Opening 

Anass heet iedereen welkom en informeert iedereen dat er elk seizoen een ALV plaats 

vindt. Het bestuur had gehoopt op een hogere opkomst, omdat de ALV een belangrijk 

moment is voor de club. Er worden belangrijke punten besproken tijdens de ALV en 

gaat om het belang en de toekomst van de club. Anass neemt de agenda door voor 

de vergadering en geeft aan dat mensen tussendoor vragen mogen stellen over de 

punten die worden besproken.  

 

2. Goedkeuring notulen vorige ALV 

De notulen van de vorige vergadering zijn verstuurd via de mail aan alle leden. De 

aanwezige leden hebben geen vragen en de notulen van de vorige vergadering zijn 

goedgekeurd en vastgesteld.  

 

3. Terugblikken op 2024-2025 

Er is veel gebeurd het afgelopen seizoen. In september is de samenwerking begonnen 

tussen TKDA en Flevokick. Vanaf 1 januari is besloten om verder te gaan als 1 club: 

Taekwondo Almere. Er is een Poomsae wedstrijdgroep begonnen, een aantal leden 

die trainen voor een zwarte band en er zijn veel nieuwe leden bijgekomen. Veel mooie 

stappen zijn gemaakt. 

 

Er zijn veel mooie prestaties geleverd door een aantal van onze leden. Sjoerd is 

toegetreden tot de Nederlandse selectie. Sjoerd, Gauri en Nicolai trainen mee op hoog 

niveau. 101 prijzen zijn behaald het afgelopen seizoen met sparring wedstrijden.  

Met de Poomsae wedstrijden zijn ook hele mooie prestaties geleverd dit seizoen. Er 

zijn op verschillende niveaus prijzen gewonnen. Dit is een goede prestatie, vooral 

omdat dit een geheel nieuw wedstrijdteam is.  

 

4. Financiële verantwoording 2022  

Er is advies uitgebracht door de kascommissie die is opgenomen door het bestuur. Er 

wordt een overzicht laten zien over de begroting. Er is een grote groei in de club.  

Sinds kort heeft de club een boekhouder ingehuurd om de boekhouding op zich te 

nemen. Het lukte niet om de begroting van 2024 rond te krijgen. Deze zal 

gepresenteerd worden tijdens de volgende ALV. 

 

Ben neemt de verschillende punten van de begroting door met de aanwezige leden en 

legt uit wat elk punt betekend en waar de cijfers vandaan komen. Hij neemt de punten 

door van de winst en verlies rekening. 2022 was vooral een opbouw jaar en mede 

door COVID nog een mager jaar.  



 

Advies van de kascommissie DECHARGE te verlenen aan het hoofdbestuur voor het 

gevoerde financiële beleid over het boekjaar 2022. De kascommissie heeft voor 2022 

ook verschillende adviezen gegeven. Deze zijn terug te vinden in de 

Kascommissie_Rapport_Taekwondo_Academy_Almere_2022  en ook 

op de presentatie van de ALV. 

 

De aanwezige leden hebben voor 2022 DECHARGE verleend via een stemming.  

 

Er is door de kascommissie veel tijd gestoken en zorgvuldig gewerkt aan hun taken 

en om hun advies uit te brengen.  

 

In de balans is ook een punt opgenomen van een vorig bestuurslid die een deel van de 

inkomsten van de club zich eigen heeft gemaakt. Deze persoon betaald maandelijks 

dit bedrag terug. Anno 2025 is dit bedrag geheel afbetaald. Ben neemt de punten van 

de balans verder door. De club doet niets meer met de kas en wordt daarom ook niet 

op deze sheet benoemd.  

 

 

5. Financiële verantwoording 2023 

In 2023 hebben we 1.5 keer meer ledenaantallen dan in 2022. Ook het aantal 

deelnemers aan de wedstrijdgroep was verdubbeld. Er is in dit jaar ook meer 

uitgegeven aan marketing.  

 

Ben neemt ook voor 2023 de punten door van het winst/verlies overleg en de 

begroting. Er zijn investeringen gedaan en materialen aangeschaft. Ook is de club 

begonnen met het huren van een opslagbox om de materialen in op te slaan.  

 

Er is een debiteuren discrepantie die te maken heeft met leden die geld storneren, 

omdat de datum van de factuur en het opgeven van lidmaatschap gekruist heeft. Hier 

is niets aan te doen op dit moment. Met de nieuwe boekhouder verwacht de club niet 

meer dat dit zal gebeuren.  

 

Advies van de kascommissie DECHARGE te verlenen aan het hoofdbestuur voor het 

gevoerde financiële beleid over het boekjaar 2023. De kascommissie heeft voor 2023 

ook verschillende adviezen gegeven. Deze zijn terug te vinden in de 

Kascommissie_Rapport_Taekwondo_Academy_Almere_2023 en ook 

op de presentatie van de ALV. 

 

De aanwezige leden hebben voor 2023 DECHARGE verleend via een stemming.  

 

 

6. Vooruitkijken naar 2025-2026 



- Ben zijn termijn als Penningmeester is binnenkort afgelopen, maar de club wil 

graag dat zijn termijn wordt verlengd. Ben geeft aan dat hij na een eventueel 

volgend termijn hij wettelijk gezien geen nieuwe termijn mag starten als 

Penningmeester. Het is belangrijk dat mensen binnen de club taken op zich gaat 

nemen en mee gaan helpen in het bestuur of een werkgroep.  

De leden hebben gestemd dat de termijn van Ben kan worden verlengd.  

 

- Ben geeft aan dat met de fusie van de club en omdat de club financieel steeds 

gezonder wordt het inzetten voor de club veel leuker en interessanter wordt.  

 

- Donna zal zich niet nogmaals verkiesbaar stellen voor het bestuur aan het einde 

van haar termijn. Zij blijft zich inzetten voor de club op de manier dat zij dat nu 

ook doet (wedstrijden coachen, zaken organiseren binnen de club, lesgeven etc.) 

en wil zich meer focussen op de taekwondo technische kant.  

 

- De club wil een vrijwilligersbijdrage introduceren van 45 euro per jaar per familie. 

Wanneer leden niet willen helpen met bepaalde sociale activiteiten (bijvoorbeeld 

evenement voor de kinderen) dan zal de club een vrijwilligersbijdrage vragen aan 

de ouders. Indien ouders willen helpen met 1 activiteit per jaar is dit bedrag de 

helft, met 2 activiteiten per jaar zal de vrijwilligersbijdrage vervangen. Er worden 

vragen gesteld over de invoerbaarheid van dit beleid. O.a.; Hoe kan je het bedrag 

innen als mensen hier bezwaar tegen maken, of gewoon niet betalen? Andere 

aanwezigen sparren over dit punt en geven verschillende standpunten aan. 

Kinderen die sporten via het jeugdsportfonds zullen hierbuiten vallen.  

 

Ben geeft aan dat in het inschrijfformulier sinds 2025 de vrijwilligersbijdrage   

                   aangegeven is. Oudere leden weten hier misschien niet van, maar nieuwe leden

       wel. 

 

Er wordt gestemd om beter te communiceren over de vrijwilligersbijdrage. 

Hiervoor moet ook een beleid komen die aangeeft wat de voorwaarden zijn en op 

welke manier de vrijwilligersbijdrage wordt ingevoerd. In het beleid wordt straks 

ook uitgelecht wat de consequenties kunnen zijn bij het niet tijdig betaling van de 

vrijwilligersbijdrage. Ook wordt voorgesteld om tijdens het bandexamen of tijdens 

andere goed bezochte evenementen de eigenbijdrage nogmaals onder aandacht 

te brengen. Er wordt gestemd dat de bijdrage in gaat in januari. Dit punt zal 

terugkomen op de ALV van december en dan zal het beleid verder toegelicht 

worden.  

 

Er wordt gestemd en de aanwezige leden stemmen unaniem voor het  

Introduceren van de vrijwilligersbijdrage van 45 EUR per jaar per familie.  

 

- Er zijn trainers en trainers in opleiding. Dit seizoen hebben we aangekeken hoe 

groot de groepen zijn en het niveau. Vanaf het nieuwe seizoen is bepaald dat de 

sparring wedstrijd groep minimaal 6x mee moet doen aan wedstrijden in een 



seizoen, ongeacht je niveau. Poomsae wedstrijdgroep moet minimaal 4 

toernooien meedoen in een seizoen.  

 

- Als club gaan we in januari een instaptoernooi organiseren. In april gaan we een 

officiële TBN toernooi organiseren. Een dag wordt sparren en de andere dag wordt 

Poomsae. De club verwacht wel dat alle leden meedoen met de wedstrijden die 

wij zelf organiseren.  

 

7. Agenda komende periode 

Ben presenteert een concept rooster voor volgend seizoen. Deze wordt in de 

komende periode definitief gemaakt. Het nieuwe rooster zal starten wanneer de 

scholen starten. 

 

Er zal een verhuizing van de locatie in TdV plaatsvinden. Vanaf het volgend seizoen 

zullen de lessen plaatsvinden op de Paul Kleestraat op het Nautulus College.  

 

Ben presenteert de club agenda voor recreanten van 2025-26.  

 

8. Bestuur & Commissies en open vacaturen 

Ben presenteert de lijst van open vacatures en hij geeft een korte omschrijving bij elk 

punt. Het is belangrijk dat de vacatures worden gevuld en dat leden zich 

enthousiasmeren om te helpen bij de club.  

 

9. Communicatie 

De club communiceert vanuit SPOND. Er is weinig respons van leden en het 

percentage van leden die de berichten lezen. Ben wilt weten hoe de club beter kan 

communiceren.  

 

Er wordt aangegeven dat het niet altijd even duidelijk is hoe de communicatie met 

SPOND werkt en dat de mails ook niet altijd aankomen. Vaak is er ook maar een 

ouder die communicatie ontvangt er wordt geopperd dat het misschien handig is dat 

beide ouders in SPOND staan.  

 

Timing van bepaalde activiteiten (zoals ook het bandexamen) worden vaak laat 

gecommuniceerd.  

 

De planning op de website wordt bijgewerkt om te helpen met de communicatie 

wanneer activiteiten plaats vinden.  

 

Indien een les niet doorgaat, of als je als lid niet komt naar een training moet dit ook 

gemeld worden in SPOND. De Whatsapp groep zal niet meer worden gebruikt.  

 

10. Rondvraag en Sluiting 

 



Anass maakt nog een oproep voor nieuwe leden van het bestuur en de commissies. 

Leden en geïnteresseerden kunnen zich melden bij Anass indien ze geïnteresseerd 

zijn in een functie. Dit kan persoonlijk of via de mail; Anass@tkdaa.nl 

 

Ideeën of suggesties van leden zijn altijd welkom. Ook voor activiteiten die in het jaar 

kunnen plaatsvinden.  

 

De Powerpoint presentatie en het jaarverslag zal na de ALV naar alle leden verstuurd 

worden. Hierin wordt ook een overzicht gegeven over de vrijwilligers die de club nodig 

heeft en de uren die een taak zal duren.  

 

 

 

De ALV wordt afgesloten met een dankwoord voor de aanwezigen. 


